

7D6N 北台湾三味线 (台北/桃园/宜兰+ 英式庄园下午茶+凡尔赛宫廷装体验)

NORTHERN TAIWAN FLAVOR JOURNEY (TAIPEI/TAOYUAN/YILAN + ENGLISH MANOR HIGH TEA

+ VERSAILLES VILLAGE COSTUME EXPERIENCE)

Tour Code: WMU





aıwaıı 台湾

- 凤梨酥DIY
- 彩绘碗米粉创意DIY
- 含1餐米其林必比登推荐 天下三绝
- DIY Pineapple Cake
- Creative DIY: Painted Bowl Rice Noodles
- Included 01 meal MICHELIN GUIDE BIB GOURMAND Recommend - Tien Hsia San Chueh

Shen'ao Rail Bike

深澳线铁路自行车



行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Dadaocheng 大稻埕





精简行程

第一天 启程 🛪 桃园

(机上用餐/-)

☑ 入住酒店

第二天 桃园 🖨 宜兰

(早/午/下午茶/-)

- ☑ 虎牌米粉怀旧年代观光工厂
 - ·品尝古早味米粉吃到饱
 - · 彩绘碗米粉创意DIY
- ☑ 梦幻童话庄园
 - ・英式庄园下午茶
 - · 凡尔赛宫廷装体验
- ☑ 罗东夜市

第三天 宜兰

(早/午/晚)

- ☑ 太平山森林游乐区(含门票)
 - ・见晴怀古步道
 - ·森林蹦蹦小火车(可自费搭乘)
- ☑ 鸠之泽温泉(可自费泡温泉)
 - · DIY温泉煮蛋糟(温泉蛋每人两颗 + 一支玉米)

第四天

宜兰 🖨 台北

(早/午/-)

- ☑ 九份老街
- ☑ 大稻埕散策
 - ・霞海城隍庙
 - ・永乐市场
 - ・姚德和青草号(每人赠一杯养生饮品)
 - 百年老宅天井书屋-郭怡美书店
 - ・迪化街十连栋
- ☑ 西门町

第五天

台北

(早/-/晚)

- ☑ 深澳线铁路自行车(含单程体验)
- ☑ 富基渔港
- ☑ 石门洞
- ☑ 石门珊瑚贝壳庙
- ☑ 凤梨酥DIY

第六天

台北

(早/-/-

☑ 全日自由活动

第七天

台北 🛪 回程

(早/机上用餐)

观光景点:

育兰

- ◆ 虎牌米粉怀旧年代观光工厂 门票是一枚纪念币,投入后即可穿越时空回到1970年代的台湾,游历各式老店家。包含【1970实境街道场景】、【虎哥装置艺术】。
- ◆ **梦幻童话庄园** 英式庄园下午茶 × 凡尔赛宫廷装体验。
- ◆ 太平山森林游乐区 林木茂密、群山青翠的景象,拥有丰富景观资源,如温泉、桧木林、云海、雪景、湖泊等。空气中充满芬多精与负离子,清新宜人。

台北

- ◆ 九份老街 九份早期因盛产金矿,被称为"黄金山城"。因采金热潮而兴盛,如今以山海美景、復古建築與獨特的坡地景觀吸引著人們慕名而來。沿山坡向上的九份老街,街道狭窄却汇聚各式店铺,弥漫着传统美食香气,如芋圆、肉圆、草仔粿等还有各式古董小物可探索。
- ◆ **大稻埕** 台北保存最完整的老街区之一,拥有大量巴洛克式与闽南式历史建筑,是南北货、中药材、布料的重要集散地。
- ◆ **西门町** 这里集合了时下年青人所有的最爱,电影、流行服饰、饰品、流行精品、舶来品、刺青 、各国美食、偶像歌手签唱会...,都让西门町成为年轻人流行新乐园。
- ◆ 深澳线铁路自行车 原为运煤铁道,如今改建为全台唯一的海景铁道自行车道,全长1.3公里,从八斗子站连到深澳站,沿途可欣赏山海景观。
- ◆ 石门洞 由海浪侵蚀与地壳抬升形成的天然海蚀洞,高约10米的拱门造型独特。步道与观景平台沿着海岸线铺设,是欣赏海景、拍照打卡的好地方。
- ◆ **石门珊瑚贝壳庙** 以贝壳、珊瑚礁等天然材料建成的独特庙宇建筑,现已成为石门的重要地标之一。

购物店

✓ 貔貅展示中心

✓ 珍珠养殖中心

✓ 山地特产中心

✓ 伴手礼专卖店



✓6早餐/3午餐/1下午茶/2晚餐 风味餐:

- ★ 「PaMi 曾拌面」三星葱鸡丝拌面 (国家级设计金奖)
- ★ 怀旧农家割稻饭+童趣糖葫芦+麦芽糖DIY
- ★ 九份红楼景观餐厅
- ★ 米其林必比登推荐-天下三绝



酒店住宿(6晚)

✓ 桃园蜜月世纪大饭店或同级

x 1 晚

✓ 烟波大饭店宜兰馆或香格里拉冬山河渡假饭店或同级

x 2 晚

✓ 台北北投雅乐轩酒店或同级

x 3 晚

免责声明:必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





SCHEDULE

DEPARTURE **X TAOYUAN**

(MOB/-)

☑ Check in hotel

D2

TAOYUAN 🖨 YILAN

(B/L/HIGH TEA/-)

- ☑ Tiger Brand Cheng Tung Rice Noodle Cultural Center
 - Taste traditional rice noodles
 - · Creative DIY: Painted Bowl Rice Noodles
- ☑ Dreamy Fairy Tale Manor

 - English Manor High Tea
 Versailles Palace Costume Experience
- Luodong Night Market

YILAN

(B/L/D)

- - Recreation Area (Included entrance ticket)
 - Jiancing Historic Trail
 - · Forest Bong-Bong Train (Ride at own expenses)
- ☑ Jiuzhize Hot Spring

(Hot spring bath at own expenses)

 DIY Hot Spring Boiled Eggs (2 hot spring eggs + 1 corn for each person)

D4

YILAN 🖨 TAIPEI

(B/L/-)

- ☑ Jiufen Old Street
- ☑ Dadaocheng
 - Xia Hai City God Temple
 - Yong Le Market
 - · Yao De Herb Shop (Included a glass of herbal drink for each person)
 - Kuo's Astral Bookshop
 - · Dihua Street Ten Buildings
- ☑ XiMenDing

TAIPEI D5

(B/-/D)

- ☑ Shen'ao Rail Bike (Includes one-way experience)
- ☑ Fuji Fishing Harbor
- ☑ Shimen Cave
- ☑ Shimen Coral Shell Temple
- ☑ DIY Pineapple Cake

TAIPEI

(B/-/-)

TAIPEI 🛪 DEPARTURE

(B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

YILAN

- Tiger Brand Cheng Tung Rice Noodle Cultural Center The ticket is a commemorative coin, and by inserting the coin, visitors can travel back in time to 1970s Taiwan, exploring various old shops. Highlights include the 1970s Street Scene and Tiger Brother Art Installations.
- Dreamy Fairy Tale Manor Experience an English Manor High Tea and Versailles Palace Costume experience.
- Taipingshan National Forest Recreation Area With lush forests and green mountains, the area offers rich scenic resources, including hot springs, cypress forests, cloud seas, snow scenes, and lakes. The fresh air, filled with phytoncides and negative ions, adds to the rejuvenating atmosphere.

TAIPEI

- Jiufen Old Street Jiufen is known as the "Golden Mountain Town." The area's mountain and sea views, vintage architecture, and unique hillside landscape attract many visitors. A place where you get a chance to taste the local snacks and foods of Taiwan such as taro balls, meatballs, and grass rice cakes, as well as charming antique items.
- **Dadaocheng -** One of the most well-preserved historic districts in Taipei, featuring a mix of Baroque and Minnan-style architecture. Historically, it was a hub for goods like northern and southern market supplies, herbal medicine, and fabric.
- XiMenDing Has been called the "Harajuku of Taipei" and the "Shibuya of Taipei". Ximending is the source of Taiwan's fashion, subculture, and Japanese Culture.
- Shen'ao Rail Bike Originally a coal transport railway, it has been transformed into Taiwan's only seaside railway bike path. Stretching 1.3 km from Badouzi Station to Shen'ao Station, offering breathtaking views of the mountains and ocean along the way.
- **Shimen Cave -** Formed by the erosive force of seawater and tectonic uplift, it features a unique arch-shaped natural pool that is about 10 meters high. The walking paths and observation platforms along the coastline offer expansive views of the sea, making it a perfect spot for leisurely strolls, wave-watching, and photography.
- Shimen Coral Shell Temple Known for its unique architecture built from shells, corals, and other natural materials, this temple has become one of the landmarks of Shimen

SHOPPING STOP

✓ Pi Xiu Tianlu Museum Aboriginal Local Products ✓ Pearl Exhibition Centres

✓ Souvenior Shop



- √ 6 Breakfast / 3 Lunch / 1 High Tea / 2 Dinner Special Cuisine:
- ★ PaMi Zeng Noodles Sanxing Scallion Shredded Chicken Noodles (National Design Gold Award)
- ★ Nostalgic Farmhouse Rice Harvest Meal
- + Fun-style Tanghulu and Malt Sugar DIY
- ★ Jiufen Red House Scenic Restaurant
- ★ MICHELIN GUIDE BIB GOURMAND Recommended Tien Hsia San Chueh



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

✓ Taoyuan Century Hotel or similar class

x 1 Night x 2 Nights

- ✓ Lakeshore Hotel Yilan or Shangrila Boutique Hotel or similar class
- ✓ Aloft Taipei Beitou Hotel or similar class x 3 Nights

General Information

· 台湾 TAIWAN ·



货币 Currency	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 - TWD	信用卡 Credit Card		心,以延长你的信用卡额度 cards such as Visa and Master ly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	100 TWD = MYR 14 100 新台市 = 马市 14 *Subject to currency of the day* *以当天厅李为准*	拨号代码 Dial Code	Taiwan 台湾	: +886 : +886
电压 Voltage	Voltage - 110 V 电压 - 110伏特	插座 Power Socket	类型 / Type C – 类型 / Type I – /	两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 两个圆脚插头 / 2 round pin 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-Shape"
时差 Time Different	Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia 台湾(台北)时间与马来西亚时间标准时 无相差	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hard carry bag not more than 7kg 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤	
气候 Weather	Spring 春季 Summer ∮ 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Aug 19℃ - 27℃ 20℃ - 32℃	9, S	utumn 秋季 月-11月 ep to Nov 0℃ - 15℃	Winter 冬季 12月 – 2月 Dec to Feb 23°C - 12°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A330			
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	r费: Fee:	
	GD Partner:			

